
Referat af generalforsamling GF Knolden 2014-02-05 

 

 

1. Valg af dirigent. 

 Heino Sayk vælges. 

 Dirigenten fastslår at generalforsamlingen er lovlig og rettidig indkaldt. 

 Steen Schüsler tager referat. 

 

2. Formanden aflægger beretning. 

 Formandens uddybede sit referat med følgende: 

 Kommunen har efter overtagelse af Tranebærvej nu også havde iværksat snerydning, 

hvilket man ikke havde været opmærksom på i første omgang. 

 Kommunen forventes nu i løbet af en måneds tid også at godkende overtagelse af 

Mosebakken. 

 Den sidste poppel på Mosebakken 19 vil også blive fældet i løbet af en måneds tid, 

og samtidig vil alle grene blive fjernet. 

 Beretning godkendes.  

                                                                                                                            

3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab 

 Kassereren informerede om, at der havde været anmærkning fra revisor vedr. 

manglende kvittering for porto. Kassereren meddelte i den forbindelse, at det havde 

været kutyme i hele foreningens levetid, at udbringningen af h.h.v. girokort og 

indkaldelse til generalforsamling var blevet betalt på den måde. 

 Regnskab godkendes 

 Budget for 2014 på kr. 300 godkendes 

   

4. Indkomne forslag 

 Bestyrelsen stiller forslag om, at øvrige bestyrelsesmedlemmer fremover modtager 

vederlag svarende til det årlige kontingent. 

 Formanden begrundede dette med at der cirkulerede omkring 200 mail om året. 

Forslaget blev vedtaget med 8 for, 1 imod og 3 undlod at stemme. 

 

5. Valg af Formand 

 Peter Toft, Mosebakken 23 genvælges 

 

6. Valg af 1 bestyrelsesmedlem 

 Heino Sayk, Tranebærvej 9 genvælges 

  

7. Valg af 2 suppleanter. 

 Lis Christensen, Gråbynkevej 6 og Eigil Molin, Rypelyngvej 4 genvælges 

.. 

8. Valg af 2 revisorer. 

 Lis Steffensen, Ulvefodvej 7 og Morten Alhede, Rypelyngvej 8 genvælges 

 

9. Valg af 2 revisor suppleanter. 

  Jesper Nielsen, Rypelyngvej 1 og Klaus Bækø, Rypelyngvej 3 vælges 

 

10. Eventuelt. 



 Som omtalt i formandens beretning, vil bestyrelsen få foretaget en beskæring af 

træer ved søen. 

 

 

 


